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Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Szeretnék beszámolni Önöknek a két ülés között - 2015.augusztus 26től-2015. október 29 ig történt 

eseményekről és lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

Szeptember 06-án a Bányásznap alkalmából meghirdetett főzőversenyen az önkormányzatunk 

képviseltette magát  Biró Józsefné, képviselők a baráti körével első helyezést nyert,és én és Tóth 

Istvánné önk. tagunk és  Szlovák klub vezető helyettes csapat munkának eredménye a harmadik 

helyezés volt. 

Szeptember 07-től-szeptember 10-ig a Szlovák klub tagjai részére az önkormányzatunk az ez évi 

munkájukat, segítségüket megköszönve egy termálfürdői felfrissítő üdülést szervezet Horné Salibin. 

Szeptember 10-től-13-ig munkaértekezleten vettek részt az önkormányzatunk tagjai Szlovákiába- 

Horné Saliby településen. 

Szeptember 11-én a Szlovák  Tájházunk volt a színhelye a Civil nyár rendezvénynek,amit a OKSZIK 

volt a szervezője .Itt  Németh Gábor alpolgármester a pajtában előadást tartott a városunk felújítási 

hosszú és rövid helyreállításokról,javításokról. 

Szeptember 24-én a Falunapunk –rendezvényünk kiértékelésére került sor a Tájházban. Részt vettek 

mind a három szervezet vezetőségi tagjai és közösen kiértékeltük a 21. Falunapot. 

Szeptember 19-én vettem részt a szlovák klub tagjaival Tardoson a szlovákok napján. Ezen a nagyon 

szép rendezvényen adták át a Gerecse énekkarnak az új CD-lemezét az új szlovák dalaival. 

Szeptember 21-én az önkormányzatunk a Tájházban tartotta az ez évi Közmeghallgatást. 

Szeptember 27.én részt vettem a Kozárovcei Matica Slovenská által megrendezésre kerülő „Mária 

Švolíková memoriálon. Ez immár 21 alkalommal megrendezésre kerülő szlovák népdalok 

találkozója. 

Szeptember 30-án a OKSIK- ban tartották a rendeletek –tervezetek megvitatása/ társadalmi és sport 

célú pályázatokkal kapcsolatos/  File Beáta jegyző volt az előadó. Sok kérdést adtak a résztvevők, 

így én is érdeklődtem a pályázatok elszámolásról. 

Október 05-ére kaptunk a Rákóczi Szövetségtől meghívást az Aradi vértanúk tiszteletére kerülő 

megemlékezésre. Megemlékezés koszorúnkat a Szlovák klub, civil szervezetünk három tagja 

helyezte el az emlékműnél. 

Október 10-11-én szervezte a KEM szlovák önkormányzat a megyében 10 szlovák önkormányzatnál 

igen tevékenyen dolgozó kulturális szakemberek részére továbbképzésben.. Önkormányzatunktól 5 

fő vett részt a Nitra és környéki látogatáson. 

Október 14-én én és a helyettesem Ocskai Simon találkoztunk az evangélikus lelkészünkkel és az 

evangélikus kórus vezetőjével Sztruhár András Úrral. Október 17-18-án a Találkozásunk támája a 

jövő évi október 15-ei nagy szlovák rendezvényünk- szlovák családok idetelepülése / 315 év/. 

Október 17-18-án a Kozárovcei polgármester meghívásra két napot töltöttem a településükön. Részt 

vettem a kultúr együtteseiknek jubiláló fellépésükön -ünnepségükön. Konopa, 35 éves,Praslica 50 

éves,Lipka 40-éves,Matičiar 25-éves,Vretienko 25-éves.  
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Másnap a helyi amatőr színjátszó csoport „ Karcsi nagynénje” című művet néztem meg. 

 

Tisztelt Képviselő testület! 

Kérem a beszámoló megvitatását és elfogadását. 

Oroszlány, 2015. október 22. 

 

 

 Szabó Istvánné 

 

 

 

 

 

 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

…/2015. (…) OSZNÖ határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatóról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadta a tájékoztatót a két 

ülés között történt fontosabb eseményekről, hozott döntésekről. 
 

Határidő:  azonnal  

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 

 


